
Beste Overheid,

Bij deze dien ik bezwaar in tegen de uitrol van 5G

Door alle draadloze technieken en de hoeveelheid aan straling van de telecommasten is er voor mij 
geen plek meer om te leven en te wonen in dit land.
Na vele malen verhuisd te zijn naar stralingsvrije plekken, wat de nodige kosten met zich 
meebrengt,  kan ik nu nergens meer wonen overal is straling.
Van die straling word ik ziek met klachten als hoofdpijn - opgejaagd gevoel - wazig zien - oorsuizen
- ernstige vermoeidheid - concentratie problemen - evenwichtsstoornis - algehele malaise.
Daarbij zie ik totaal het nut niet van 5G ik zie wel de nadelen voor mens en dier en de natuur.

Nu de 5G er komt zal er voor mij helemaal geen normaal leven meer mogelijk zijn, dit kan niet de 
bedoeling zijn iedere burger heeft recht op een leven en ook een sociaal leven.

hierbij wil ik u wijzen op de in de grondwet opgenomen artikelen:

Artikel 10:1
1. Ieder heeft, behoudens bij of krachtens de wet te stellen beperkingen, recht op eerbiediging van 
zijn persoonlijke levenssfeer.

Artikel 11
Ieder heeft, behoudens bij of krachtens de wet te stellen beperkingen, recht op onaantastbaarheid 
van zijn lichaam

Artikel 21
De zorg van de overheid is gericht op de bewoonbaarheid van het land en de bescherming en 
verbetering van het leefmilieu.

Artikel 22:1
De overheid treft maatregelen ter bevordering van de volksgezondheid. 

Nu even van MENS tot MENS:

Heeft de overheid het besef dat ik niet leef, maar aan het overleven ben en ik niet de enige ben maar
vele duizenden met mij. En dat alleen al door de straling van 2G, 3G en 4G.
Wat heb ik nou voor leven, de hele dag binnen moeten blijven, niet naar buiten kunnen kijken 
omdat er speciale gordijnen voor de ramen hangen en als ik om me heen kijk alleen maar 
aluminium folie zie aan de muren, al 10 jaar lang. Het doet me pijn om te zie hoe alles om ons heen 
vernietigd wordt en ik machteloos moet toe kijken omdat  het leven alleen om geld draait. Ik zie 
alleen maar hebzucht, MEER, MEER EN NOG MEER.
Ik heb de overheid nooit toestemming gegeven om mij te bestralen, de overheid heeft helemaal het 
recht niet om dat te doen, maar de overheid doet het wel en zonder dat het getest is... dat is lijkt mij 
strafbaar!  Ik en mijn duizenden mede slachtoffers zijn alleen al voldoende bewijs dat het schadelijk
is er zijn eveneens duizenden rapporten die dat aantonen. Dit kunt u niet negeren dat is een misdaad
tegenover mij en de bevolking en de natuur, ik eis dan ook vanuit dit recht dat 5G niet wordt 
uitgerold en ik eis op de korte termijn dat ik niet langer ongevraagd wordt bloot gesteld aan 
elektromagnetische straling

Ik wil mijn leven terug

Kitty van Overeem


